

活性碳潔膚皂85g Charcoal Bar Soap 85g

活性碳潔膚皂蘊含氣味甘甜芳香的Orange Blossom複方精油,加上具強效吸附力量的活性碳,能去除肌膚上 的污垢同時絕不會破壞皮膚的天然保濕屏障。每次使用後均能讓肌膚散發清香,您更可以加入護膚程序中, 令面部肌膚潔淨無瑕!

With its Orange Blossom Essential OII blend that brings you a bright and sweet scent, Charcoal Bar Soap is one of your must-have items for your daily cleansing and skin care routine! It contains activated charcoal that can pull out dirt and impurities without stripping the skin's natural moisture barrier. You can either use it for your body to cleanse or add it to your skin care routine to purify your skin!

總值Total Value HK\$164

## 190PV + \*125PV

茴香精油 15ml Fennel 15ml

時刻保持平和心境,同時展現活力,將會讓你看起來更吸引!擴香甘甜又帶點辛辣味的茴香精油吧! 它不但能舒緩繃緊情緒,更可讓女性展現活潑開朗的一面。

Giving it a sweet, spicy, licorice-like scent, Fennel essential oil can help sooth and relieve your stress, on the other hand, uplifting your mood and letting you smile!

總值Total Value HK\$401 (HK\$164 + HK\$237)

## 300PV + 190PV

Savvy Minerals 唇膏/唇彩 (隨機派送)

想流露女性美態,即使沒有化上完整妝容,也不要忘記為櫻唇注入亮麗色彩!Savvy Minerals唇膏/ 唇彩成分天然溫和,不同色彩都能突出雙唇的自然輪廓,滋潤雙唇同時帶出豐盈感。

You can save your time by not wearing a full-make up. But don't forget to give your lips bright and shiny color to impress others! With natural ingredients, Savvy Minerals Lip stick/ Lip gloss can moisturize your lips that look natural and light.

總值Total Value HK\$796 (HK\$164 + HK\$237+ HK\$395)

「種子到封密」套裝+ 雪櫃消臭球

Seed to Seal Collection + Refrigerator Deodorizer balls

「種子到封密」套裝包括 Including: 薰衣草精油 Lavender 10ml + 薄荷精油 Peppermint 10ml + 茶樹精油 Tea Tree 10ml

此套裝體現Young Living「種子到封密」的品質承諾,並齊集最受歡迎及具多功能性的3枝精油 能讓您放鬆心情,同時滋潤、淨化肌膚。

加入喜愛的精油到消臭球,然後黏在雪櫃裡的牆身上以吸除異味,保持雪櫃清新。

With our "Seed to Seal" commitment, this collection includes three of the most popular and versatile essential oils, helping you to restore peaceful feelings, nurture and purify your skin.

Add few drops of your favourite oils to the ball, then stick it on the wall inside the fridge for refreshing.

總值Total Value HK\$1,817 (HK\$164 + HK\$237+ HK\$395 + HK\$921+ HK\$100)

適用於香港及澳門市場。所有獎賞數量有限,先到先得,送完即止。有關優惠條款及細則,請參閱Young Living官方網頁。 如有任何查詢,Young Living將保留最終決定權。

